
 

Bnyan Prefabricated Buildings
Bnyan is a specialized provider of high-quality prefabricated and precast building solutions in the
UAE. The company delivers durable, efficient, and modern structures designed to meet
residential, commercial, and industrial project needs. With advanced manufacturing techniques
and precise engineering standards, Bnyan ensures fast execution, reliable quality, and flexible
solutions tailored to each client's requirements.

شركة بنيان للمباني الجاهزة
شركة متخصصة في تصميم وتصنيع وتنفيذ حلول البناء الجاهز والبريكاست في دولة الإمارات، 

تقدم منتجات عالية الجودة تتميز بالمتانة والسرعة والكفاءة. تعتمد بنيان على تقنيات حديثة
ومعايير هندسية دقيقة لتلبية احتياجات المشاريع السكنية والتجارية والصناعية، مع ضمان التزام

.كامل بمواعيد التسليم وتقديم حلول مرنة تناسب مختلف المتطلبات

What We Do

Innovative Prefabricated & Precast

Building Solutions



At the core of our project success lies our ability to precisely manage the detailed design of every
system component and ensure seamless interaction between them. Our advanced modelling and
coordination teams operate in a fully digital environment, overseeing every aspect of the system to
guarantee compliance with broader design requirements and deliver solutions that are easily
manufactured and assembled on-site.
Each component is spatially and digitally coordinated—whether part of permanent works, temporary
structures, or BIM requirements. We go beyond standard BIM protocols by integrating asset tagging,
real-time tracking, and audit data into our Digital Twin models, enabling smart, efficient project
management from design to execution.

في قلب نجاح مشاريعنا يكمن التزامنا بالتحكم الكامل في التصميم التفصيلي لكل مكون من مكونات النظام، وضمان
توافقها وتكاملها بسلاسة. تعتمد فرق النمذجة والتنسيق لدينا على بيئة رقمية متقدمة لتصميم وتنسيق العناصر بدقة،

.مما يضمن مطابقتها للمتطلبات الهندسية وسهولة تصنيعها وتجميعها في الموقع
بل نتجاوزها من خلال دمج تقنيات التوأم الرقمي، التي ،(BIM) نحن لا نكتفي بتطبيق متطلبات نمذجة معلومات البناء

اً، وتوفير بيانات تدقيق دقيقة، مما يعزز من كفاءة الإدارة الرقمية للمشروع. كل عنصر يتم تتيح تتبع الأصول لحظي
اً، سواء ضمن الأعمال الدائمة أو المؤقتة، لضمان أعلى مستويات الجودة والجاهزية التنفيذية اً ورقمي .تنسيقه مكاني



























At Bnyan, we provide you with prefabricated building solutions
that combine speed, quality, and professionalism.
We manufacture precisely engineered precast walls and
ceilings, then install them on-site in just a few days.
Whether your project is a chalet, farm, residential extension, or
worker housing, 
we guarantee a solid structure, modern design, and fast
execution. 
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Contact Us!

+971 564360069

info@bnyan.net

Abu Dhabi, Alwthba mall 
Dimyat Faylah st

www.bnyan.net
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